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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

z XIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Pusté Čemerné konaného dňa 
08.06.2021 o 17:30 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, spoločenská sála.  

 
Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce  

Prítomní 
poslanci:  

Iveta Holejová – zástupkyňa starostu  
Ing. Tomáš Melega 
Štefan Mikloš 
Igor Slepak 

Ospravedlnení:  Gabriel Hricik – poslanec  
Filoména Hakošová – kontrolór obce  
 

Ostatní prítomní:  Mária Hreňová – administratívny pracovník obce  
 
 

Návrh programu 
rokovania:  

1. Otvorenie  
2. Voľba návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Voľba člena komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie 

verejných funkcionárov 
6. Kontrola plnenia rozpočtu za prvý kvartál 2021 
7. Informácie o OZ Diaľnica na Zemplín  
8. Rôzne 
9. Záver 
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1. Otvorenie:  Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Ing. Juraj Jevin, starosta obce, 
ktorý privítal všetkých prítomných. Ospravedlnil neúčasť poslanca Gabriela 
Hricika z dôvodu PN a kontrolórku obce pani Filoménu Hakošovú.   
Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, z 
celkového počtu 5 poslancov sú prítomní 4. 
Návrh programu rokovania obdŕžali poslanci e-mailom a v tlačenej podobe aj 
do schránok. 
  

 
2. Voľba 
návrhovej 
komisie, 
zapisovateľa a 
overovateľov 
zápisnice 

Starosta: Na úvod rokovania určili Máriu Hreňovú za zapisovateľku a navrhol 
poslancom  členov komisii nasledovne:       

do Návrhovej komisie navrhol: I. Slepák, Š. Mikloš, Ing. T. Melega   
- Overovateľov zápisnice: I. Holejová a Ing. T. Melega  

 
Starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh bol prijatý.  
 

 
3. Schválenie 
programu 
zasadnutia 
obecného 
zastupiteľstva 

Starosta informoval poslancov o návrhu programu rokovania.  Opýtal sa 
prítomných poslancov na doplnenie programu. Keďže nepadol žiaden návrh 
na doplnenie či zmenu programu, dal o programe hlasovať tak, ako bol 
navrhnutý v pozvánke.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania v súlade s predloženým 
návrhom.  
 

 
4. Kontrola 
plnenia uznesení 
 

Starosta informoval o plnení uznesení predovšetkým o návrhu p. Fugu 
k oprave cesty k FVZ elektrárni dovozom makadamu. Poslancov informoval 
o  možnosti navozenia makadamu s pomocou miestnych podnikateľov.  
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Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
Poslanci sa zhodli na tom, aby obec danú situáciu už neodkladala a práce 
vykonala kompletne na vlastné náklady.  
 
Ďalšie pripomienky neboli vznesené, starosta obce dal k danému bodu 
hlasovať.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
informáciu o plnení uznesení. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
5. Voľba člena 
komisie pre 
ochranu 
verejného 
záujmu pri 
výkone funkcie 
verejných 
funkcionárov 
 

Starosta predniesol poslancom návrh o doplnenie člena komisie pre ochranu 
verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov o poslanca 
Gabriela Hricika, keďže ten skladal sľub poslanca dodatočne a nebol do 
komisie zvolený. Tým by boli všetci poslanci členovia komisie. 
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje  
za člena komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejných 
funkcionárov poslanca Gabriela Hricika.   
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
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6. Kontrola 
plnenia rozpočtu 
za prvý kvartál 
2021 
 

Starosta informoval poslancov o najdôležitejších bodoch rozpočtu na 
príjmovej a výdavkovej strane. Na príjmovej konštatoval, že v príjmoch sa ešte 
neodzrkadlila daň z nehnuteľnosti a poplatky za odpad. Na strane výdavkov 
informoval o zaslanej dotácii pre TJ Pusté Čemerné. Položky sú čerpane 
priebežne podľa rozpočtu a ich hodnota zodpovedá danému obdobiu.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
kontrolu plnenia rozpočtu za prvý kvartál 2021 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
7. Informácie o 
OZ Diaľnica na 
Zemplín 
 

Tento bod otvoril starosta informáciou o porade starostov so 
štátnym  tajomníkom Ministerstva dopravy a výstavby SR Jaroslavom 
Kmeťom, za účasti ďalších predstaviteľov ministerstva a predsedu OZ Diaľnica 
na východ.   
OZ má za cieľ zvýšiť tlak na vládu, aby urýchlila výstavbu diaľnice na Zemplíne, 
starosta informoval o prioritách združenia, o členstve obce bez poplatku. 
Podotkol, že ide len o informáciu o existencii takéhoto združenia a pozvánky 
pre obce.   
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
Poslanec I. Slepák sa opýtal na stanovy združenia a nedostatok informácii na 
ich webovej stránke. Tiež sa starostu opýtal na meno predsedu.  
Starosta informoval, že stanovy združenia má k dispozícii a v prípade záujmu 
ich pošle poslancom. Tiež ozrejmil, že predsedom združenia je p. Peter 
Báthory, starosta obce Baškovce.  
Poslanci konštatovali, že je potrebné zistiť viac informácii.  
 
Starosta sa opýtal poslancov na ďalšie dotazy, keďže ďalšie neboli predložené, 
ukončil diskusiu k bodu a dal hlasovať. 
 



Z Á P I S N I C A -  XIII. zasadanie OZ z 08.06.2021 

 

5/7 
 

Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
informáciu starostu obce o možnosti členstva v OZ Diaľnica na Zemplín. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
9. Rôzne 
 

Starosta obce na úvod informoval poslancov o:  
- Údržbe obce: Priebeh kosenia, výsadba kvetov, vyčistenie “šancu“ pri 

cintoríne a družstve, hlavne vyčistenie pri družstve sa ukázalo ako 
účinné,  

- Dom nádeje – zakúpené nové stoličky a prikrývka na vozík, dosky 
k hrobu, stojan na konvy bol nainštalovaný,   

- List majiteľovi škôlky adresovaný cez stavebný úrad – bez odpovede 
- Informácia k sčítaniu obyvateľov – posledný týždeň, zostalo niekoľko 

nesčítaných, obec ich vyzýva k sčítaniu,    
- Akcia Deň zeme – rozdali sa upratovacie balíčky,  malo to úspech, 

občania si zorganizovali aj vlastné brigády   
 
Starosta obce zároveň informoval poslancov o možnosti zorganizovať na 
ihrisku  podujatie – Deň s rodinou. Kde by boli pripravené atrakcie pre všetky 
vekové kategórie. Poslanci túto myšlienku privítali. Stanovil sa termín nedeľa 
13.6.2021, kedy sa neformálne stretnú poslanci a starosta s konkrétnymi 
nápadmi na priebeh podujatia. 
Tiež informoval o pláne sa stretnúť s FSS Čemerňanka.  

   
Starosta následne vyzval poslancov či majú návrh na doplnenie a otvoril 
diskusiu k tomuto bodu: 
 
Poslankyňa Iveta Holejová predniesla nasledovné otázky a pripomienky:  

- Realizácia nových autobusových zastávok v akom stave je príprava?  
o Starosta infomoval o výbere vhodného materiálu na ich 

realizáciu a nejasnosť pri ich povoľovaní. Ubezpečil poslancov, 
že realizácii sa venuje.  

- Oprava šatne rozhodcov na ihrisku 
o Starosta spolu s tajomníkom TJ a poslancom Tomášom 

Melegom informovali, že našli vhodný variant realizácie novej 
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stavby – bunky ktorá je aj cenovo dostupná a dostačujúca pre 
naše potreby. 

o K téme sa vyjadril aj poslanec T. Melega, ktorý informoval 
poslancov o vybranom type kontajnera  a výrobcovi 
z Michalovciach. 

o Pri tejto téme starosta informoval poslancov o sponzorskom 
dare Polnovakia Agrar, s.r.o. (Pláne) v hodnote 2000 €, pričom 
suma 1 500€ bude použitá na výstavbu novej šatne a 500 € na 
časť výsadby zelene v centre obce. 

o Po skončení sezóny sa začne z realizáciou. 
o Tiež bola poslancom podaná informácia o 

pripravenej kompletnej výmene dosiek na lavičkách.  
 

-  Dokončenie detského ihriska  
o Starosta informoval o ponuke na doplnenie dopadových 

plôch, zároveň však informoval o ponuke vypracovania úpravy 
celého areálu.  
 

- Skoré svietenie verejného osvetlenia k tejto otázke sa pripojili aj 
poslanci I. Slepák a T. Melega 

o Starosta obce uznal problém pri zapínaní a vypínaní 
osvetlenia, podľa neho ide o približne 1 hodinu až 40 minút 
svietenia navyše. Zariadenie na spínanie osvetlenia je podľa 
jeho slov nastavené správne.  

o Uznal, že ide o zbytočné svietenie, ktoré sa bude riešiť. Tiež 
informoval o vykonaných úpravách v osvetlení, v rezervovanej 
energii, ktoré prinesú úsporu 300-400 € ročne pre obec.  
 

Poslanec I. Slepák upozornil na stromy na verejnom priestranstve, pri čísle 
domu 87, ktoré zasahujú do cesty a sú nebezpečné. K dotazu sa pripojila aj 
poslankyňa I. Holejová. 

- Starosta bude majiteľa stromov informovať a upozorní ho na 
vzniknutú situáciu.  

K pripomienka sa pripojil aj poslanec Š. Mikloš ktorý upozornil na tuje pri plote 
cintorína, ktoré bránia výhľadu pri odbočení na ulicu „záhumne“. Navrhuje ich 
odstránenie. 
 
Poslanec I. Slepák požiadal starostu o vysvetlenie piatkového hlásenia 
v obecnom rozhlase. Podľa neho bolo vysielanie, ktoré hlásil poslanec G. 
Hricik nedôstojné.  

- Starosta obce danú situáciu poslancom vysvetlil Ubezpečil ich, 
že sa podobná situácia nebude opakovať, ospravedlnil sa ľuďom, 
ktorých sa to dotklo. Odmietol však vyjadrenia o vulgárnosti či 
zneváženia inštitútu verejného rozhlasu – k tomu podľa neho 
nedošlo. 
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- Zároveň ponúkol možnosť poslancom, v prípad záujmu im umožní 
skúsiť si hlásenie v rozhlase.  
 

Ďalšie pripomienky a návrhy v tomto bode neboli vznesené, starosta obce dal 
hlasovať.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
a) informáciu starostu obce o posledných aktivitách v obci,  
b) otázky a pripomienky poslancov I. Holejovej, I. Slepáka a Š. Mikloša  
  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

  
10. Záver Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a konštruktívne rokovanie. 

Rokovanie XIII. obecného zastupiteľstva o 18:45 hod. ukončil. 
  

 
V Pustom Čemernom dňa 08.06.2021 
 
                                
                                                                                                                                    Ing. Juraj Jevin v. r. 
                                                                                                                                       starosta obce 
Zapisovateľka:  Mária Hreňová 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Iveta Holejová v. r.,  dňa 14.6.2021 

 

Ing. Tomáš Melega v. r., dňa 14.6.2021  

 

 


